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Ärende: Styrelsemöte 

Datum: 2023-10-30 

Plats: Jernvallen, Möteslokal övervåning. 

Tid: 18:00 

Närvarande: Christer Fagerlund, Tobias Östlund, Rickard Lindahl (distans), Emil Häll, 

Charlotta Blixt, Hannu Virkkunen, Anton Tängnander, Karina Persson. 

 

Styrelsemöte Sandvikens Atletklubb 

1.  

  

MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande öppnade mötet. 

2.  GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN 

Styrelsen godkände dagordningen. 

3.  GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

4.  ANDT 

Eftertanke gällande Alkohol, Narkotika, Doping och Tobak och diskussion om händelser 

samt beslut om åtgärder. 

5.  GENOMGÅNG AV BESLUTS OCH ÅTGÄRDSLISTA 

Genom gång för alla som var fysiskt närvarande samt för Rickard som följde mötet 

hemifrån. 
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6.  RAPPORTER 

• Nya kortpriser 

Den första oktober ändrades kortpriserna för att gynna unga medlemmar (23 år och 

under). 

• Träningsläger i styrkelyft – Sandvikens AK 7/10 

En väldigt lyckad dag med elitlyftare och unga talanger som tränade i SAK:s 

lokaler med hjälp av erfarna instruktörer. Dagen fylldes ut med föreläsning, 

massagetillfällen, fika, lunch och middag. Tobias Östlund stod för bokning av 

lokaler, mat, fika och logistik i Arena Jernvallen. Kristian Norrback Pedersen var 

med under dagen och fotograferade. Anton Tängnander hjälpte till med 

förberedelserna men blev sjuk innan lägret och kunde inte närvara. 

• Kultur & fritid  

Ordf. har varit i kontakt med Niklas Bergendal och diskuterat möjligheten att få ta 

över nuvarande SGA-hallen mittemot gymmet. Möte sker sent under året. 

• PRO Folkhögskola 

SAK fick mejl tidigare i veckan. Fagge kollar upp detaljerna samt om det är något 

intressant för oss. 

 KASSARAPPORT 

Resultatet per 2023-10-30 minskat märkvärt sett över året men fortfarande relativt god. 

Antal Gymkort: 107 stycken (103 medlemmar). En ökning sedan senaste mötet. 

Styrelsen ser över rutinerna för att registrera medlemmar. 

7.  GENOMFÖRDA TÄVLINGAR 

• KM i OL, SL, BP och parabänkpress – Sandvikens AK (gymmet) 30/9 

Ett klubbmästerskap med högt deltagande, speciellt bland tyngdlyftarna. SAK fick 

besök av Nicklas Karlsson som hjälpte till att döma och klova. En segrare i varje 

klass kröntes senare under 80 års-festen. Resultaten finns på tavlan. 

• Arnepokalen – Sandvikens AK 5/8 

Ingen utvärdering har gjorts än. 

• Tunaspelen Parabänkpress – ASK Eskilstuna 7/10 

Emad Albrejy åkte till Eskilstuna och tävlade i Tunaspelen. Han fick med sig sitt 

sista lyft som gav han ett resultat på 105kg. 

• Veteran-SM i tyngdlyftning – Bergsjö 14/10 

Tre deltagare: Hannu Virkkunen vann guld, Sara Lagerholm tog ett silver och 

Andreas Lindholm hamnade på en åttonde plats. Hannu satte finskt rekord och 

kvalade till Veteran-VM. Christer Fagerlund var matchare. 
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8.  KOMMANDE TÄVLINGAR 

• Styrkelyft-DM – Gävle KK 11/11 

Fem lyftare från Sandviken är anmälda. Det är många anmälda så det kommer 

anordnas två invägningar. En lyftare från SAK tävlar i första invägningsgruppen 

och övriga tävlar i den andra. 

• Veteran-SM i Klassisk Styrkelyft – Falkenberg 25/11–26/11 

Charlotta Blixt är anmäld och har bokat resa samt hotell. Jan-Erik Sjöberg åker 

med som coach. 

• Tyngdlyftnings-DM – Sundsvall 4/11 

SAK skickar sex lyftare. 

• Nordiska ungdomsmästerskan i tyngdlyftning – Rovaniemi 11/11 

SAK skickar Milo. 

9.  EKONOMI 

Hög prioritet på denna punkt för att vända en nedåtgående trend. Styrelsen kom överens 

om följande: 

 

Åtgärder för att bättre hålla koll på ekonomin: 

• Skriftliga offerter krävs för att godkänna större köp. 

• Stora inköp beslutas alltid på styrelsemöten. 

• Utgifterna måste fyllas i mer utförligt i bokföringen. 

 

Åtgärder för att minska utgifterna: 

• Lägre inköpspriser varor till kiosk och förbrukningsmaterial. 

• Tillfälligt köpstopp på icke nödvändiga investeringar för verksamheten. 

 

Åtgärder för att öka intäkterna: 

• Öka priser i kiosken och för kläder. Rickard kommer förslag på nya priser. 

• Fler bidrag måste sökas. 

• SAK måste bli bättre på att marknadsföra sig. Några förslag är aktivare sociala 

medier, tydligare skyltat i Jernvallenområdet och bland andra föreningar. 

10.  PROFILKLÄDER 

T-shirts som blev över från 80års-firandet säljs av. 
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11.  SAK 80 ÅR 

Lyckad fest med högt deltagande. Till nästa fest måste arrangören vara noggrannare med 

att se till att folk betalar innan beställningen skickas i väg. 

12.  TRÄNING FÖR BARN 

En medlem har föreslagit en helgtid (lördag) i styrkelyft. Förslaget kommer diskuteras 

med medlemmen och övriga som kan tänkas vara intresserade av detta. Vid intresse hör av 

er till styrelsen. 

13.  EVENTUELLA INKÖP 

• Utrustning som säljs av privatperson 

SAK kommer inte prioritera denna typ av inköp för tillfället. 

14.  AVTAL MED ANDRA VERKSAMHETER 

• En spelare i Saik bandy tränar hos oss och betalas av Saik. 

• SIK tränar på torsdagar 19:30-20:30 fram till årsskiftet. 

• Styrelsen ser över avtalet med Stensätra IF. 

• Kungsbergets alpina ungdomar tränar måndagar 19:00-20:00. 

15.  SPONSRING 

Förslag gällande sponsring samt avtal kan lyftas, redovisas eller diskuteras här. 

16.  GDPR 

SAK lagrar personuppgifter enligt GDPR. 

17.  INKOMNA FÖRSLAG FRÅN MEDLEMMAR/TRÄNANDE 

Inga nya förslag har kommit in sedan senaste mötet. 

18.  ÖVRIGA PUNKTER 

• Lyftarmöte 

Måste hållas innan 15/12. OL- och SL-ansvariga kommer överens om datum. 

• Julbord 

Inget datum är ännu bestämt. 

19.  NÄSTA MÖTE 

Plats: Möteslokal på övervåningen, Jernvallen.  

Datum och tid: 27 november 18:00. 
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20.  MÖTETS AVSLUTNING 

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Sluttid: 20:43. 

 

 

 

 

 

    
 

 

 

 

 

 

 

Tobias Östlund, sekreterare Christer Fagerlund, ordförande 

 


